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Tisztelt Elnök Asszony!

(és Hivatala

romanysz6m :

~rkezett: 1005 DEC 12.

„Miért nem támogatja a kormány, hogy Jászszentlászló és Móriegát új kistérségi
társulás tagjává váljon?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Kiss Péter miniszter úrhoz .
Kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Jászszentlászló és Móricgát önkormányzat képviselőtestülete idén januárban közös
határozatot hozott, amelyben kezdeményezték a Kiskunfélegyházi Kistérségből való kiválást,
s egyúttal kérték, hogy csatlakozhassanak Kiskunmajsa Többcélú Kistérségi Társuláshoz .
Nem értik, hogy miért kell e kedvező döntéssel a választásokig várni a két településnek, hogy
jogos kérésüket ki lehessen elégíteni. Ugyanis a késlekedés mind a két település polgárainak
rendkívül káros, az önkormányzatoknak anyagilag hátrányos .
A kistérségi társulásról szóló 2004 . évi CVII. törvény 1 §. (4) bekezdése így fogalmaz: „ a
többcélú kístérségí társuláshoz csatlakozni bármikor ( . . .) lehet ."
Még azt is fontos megjegyezni, hogy Kiskunmajsa város és kistérségébe tartozó települések
képviselőtestületei a befogadó határozataikat meghozták . Támogatja továbbá a kiválás és
csatlakozás folyamatát a Bács-Kiskun Megyei Területfejlesztési Tanács elnöke, és a
Délalföldi Regionális Fejlesztési Tanács elnöke is .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat :

Mire számíthatnak a jászszentlászlói és móricgáti polgárok?
Támogatja e a kormány, hogy Jászszentlászló és Móricgát új kistérségi társulás
tagjává váljon, és így az ott élő emberek több pénzhez juthassanak?

Budapest, 2005 . december 12 .
Endre Sándor

országgyűlési képviselő
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